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SVET STARŠEV          

                                                                       

 

ZAPISNIK 

 

1. seja Sveta staršev v šol. leto 2015/16 z dne 28. 9. 2015  ob 

18.00 uri. 

 

Prisotni: člani sveta staršev – lista prisotnosti, ravnatelj Vladimir 

Znoj, poslovna sekretarka Dragica Majce. 

 

Odsotni:  / 

 

Seja se je pričela ob 18.00 uri. 

Ravnatelj je pozdravil prisotne in ugotovil, da je svet sklepčen. 

Predlagal je naslednji: 

 

DNEVNI RED: 

1. Predstavitev novih članov, volitve predsednika in namestnika, volitve nadomestnega 

predstavnika staršev v Svet zavoda za preostanek mandatne dobe. 

2. Pregled sklepov in potrditev zapisnika zadnje seje. 

3. Novosti v šolskem letu. 

4. Analiza ankete zadovoljstva 2014/15. 

5. Volitve šolski sklad. 

6. Pregled Letnega delovnega poročila za šolsko leto 2014/15. 

7. Pregled Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2015/16. 

8. Razno. 

 

 

Ad 1)   
Predstavili so se vsi člani.  

Člani sveta so soglasno z dvigom rok sprejeli SKLEP ŠT. 9001-15/16_1/1: Volitve predsednika-ce 

in namestnika-ce bodo javne.  

 

Člani so predlagali za predsednico Sveta staršev go. Irmo Bartol, za namestnika pa Jurija Horvata. 

Člani sveta so soglasno z dvigom rok sprejeli SKLEP ŠT. 9001-15/16_1/2:Za predsednico se potrdi 

Irmo Bartol, za namestnika pa Jurija Horvata. 

 

Člani so predlagali kandidate za nadomestnega predstavnika staršev v Svet zavoda in sicer; Irmo 

Bartol, Jurija Horvata in Anjo Peternel.  

Poslovna sekretarka Dragica Majce bo med sejo pripravila gradivo za tajne volitve in se bodo na 

koncu seje tudi izvedle. 

 

Ad 2) 

Pregledali smo zapisnik zadnje seje.  

Člani sveta smo soglasno z dvigom rok sprejeli SKLEP ŠT. 9001-15/16_1/3: Zapisnik zadnje seje 

se soglasno potrdi. 

 

 

OŠ ZADOBROVA 
Zadobrovška c. 35 

1260 LJUBLJANA-POLJE 
e-mail: os-zadobrova.lj@guest.arnes.si 

http://www.os-zadobrova.si 
tel.: +386/082055050 

fax: +386 (0)1/5282 591 
TR: 01261 6030663534 

Davčna štev.: SI 32930798 
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Člani sveta smo soglasno z dvigom rok sprejeli SKLEP ŠT. 9001-15/16_1/4: Predlog g. Poredoša 

glede eko akcijskega načrta se posreduje vodstvu šole, eko krožku in eko svetu do naslednje seje, ko 

se poroča o možnostih izvedbe. 

 

Ad 3) 

Ravnatelj je predstavil novosti v šolskem letu; 

• Angleščina v 1. (neobvezno)in 2. razredu (obvezno). 

• Prijavili smo se na projekt Bralna pismenost, ki traja dve leti. 

• Preventiva ZD 1.-9. r. -  ena ura letno. Teme bodo različne v razredih in bodo izbrane v 

dogovoru z šolo. Predavanje bo izvedla v razredu medicinska sestra ob prisotnosti učitelja. 

• Jezikovni tabor 5.6.2016, povabili smo k sodelovanju še nekatere sosednje šole. Učitelji bodo 

iz šol, ki se bodo pridružile projektu.  

• Pouk v knjižnici se bo izvajal vse dokler ne dobimo prizidka, ki je planiran v naslednjem letu. 

 

Ad 4) 

Ravnatelj je predstavil analizo ankete zadovoljstva (v prilogi) in povedal, da si želimo večje odzivnosti 

staršev. Zato so člani predlagali, da naj se  anketa izvede preje.  

Člani sveta smo soglasno z dvigom rok sprejeli SKLEP ŠT. 9001-15/16_1/5: Anketa  zadovoljstva 

se posreduje staršev v izponjevanje do 15.5.2016. 

 

Ad 5) 

Člani sveta so namesto go. Zdenke Jan (prenehal mandat) v odbor Šolskega sklada predlagali 

nadomestnega člana Jožefa Reberška, ki se je s predlogom strinjal. 

Člani sveta smo soglasno z dvigom rok sprejeli SKLEP ŠT. 9001-15/16_1/6: Nadomestni član 

Šolskega sklada je g. Jožef Reberšek. Ostale člane (Polona Debeljak, Mateja Trampuš, Lea Arnejšek, 

Mateja Glavnik, Aleš Poredoš in Nadja Šalamun) se potrdi. 

 

Ad 6) 

Pobude na LDP 2014/15: 

- Cankarjevo tekmovanje naj se v izvaja tudi v nižjih razredih na RS, 

- športnega pedagoga bi bilo potrebno bolj motivirati za delo, da bi bili uspešni tudi otroci, ki se 

športno ne udejstvujejo v klubih, 

- pripravijo naj se rezultati NPZ v poročilu predstavijo še za ostale predmete v grafih (kot je 

predstavljena matematika). 

 

Ad 7) 

Pobude na LDN 2015/16: 

- Vpisati v LDN kazalnike, po katerih bomo lahko spremljali realizacijo ciljev. 

 

Ad 8) 

Izvedli smo tajne volitve. Zapisnik volitev je v prilogi.  

Člani sveta smo soglasno, glede na zapisnik, sprejeli SKLEP ŠT. 9001-15/16_1/7: Nadomestni 

član Sveta zavoda je g. Jurij Horvat. 

 

 

 

 

Obravnavali smo pobude (priloga): 

- ravnatelj predlaga, da se na prvem roditeljskem sestanku v šol. letu starši dogovorijo z 

razrednikom, katere fotografije učencev iz tabora ali ŠVN se lahko objavijo in kje, 
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- saniranje parkirišča bomo obravnavali na seji Sveta zavoda in predstavnike MOL prosili za 

posredovanje, 

- starši so za račun ob plačilu dejavnosti dolžni poskrbeti sami, 

- pri prehrani skrbimo, da učenci nimajo na jedilniku preveč sladkih sokov, kruh, voda in sadje 

je vedno na razpolago v jedilnici, 

- dobavitelj za garderobne omarice zamuja z dobavo. Predvidevamo, da bodo omarice v začetku 

oktobra, 

- za interesno dejavnost ples bomo poskrbeli, da bo, 

- šola se ne prijavlja na noben razpis LPŠ MOL,  prijavljajo se različna društva, ki delujejo tudi 

na naši šoli, 

- vpis v Zlato knjigo smo dopolnili,  

- priznanja v LDP smo dodali, 

- Glede prekrivanja termina interesne dejavnosti angleščina in izbirnega predmeta nemščine - 

poskusili bomo najti nov termin za angleščino.  

- Starši so pohvalili učitelja Marka Ovniča za dobro delo pri pouku matematike. 

 

 

 

Seja se je zaključila ob 21.00 uri. 

 

 

Zapisala: Dragica Majce                                                     Predsednica Sveta staršev: Irma Bartol 

 

 

 

Priloge: 

- anketa zadovoljstva 2015 

- pobuda Poredoš 

- PDF priloga ravnatelja 

 

 

 

 

       

 

 

 


